
 
Protokół nr XXIV/21 

z XXIV Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 22 kwietnia 2021 roku  

 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:02 otworzył obrady XXIV Sesji 

witając radnych i pozostałych uczestników.  

 

Obecni na sali minutą ciszy uczcili śmierć radnego Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Częstochowskiego Sebastiana Cierpiała. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych (radna  

J. Tekiela potwierdziła obecność w punkcie 3 po złożeniu ślubowania), co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni obecni 25: 

 na sali sesyjnej - 9 radnych 

 on-line - 16 radnych 

 

Ad. 3 

Dyrektor Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Częstochowie Tomasz 

Doruchowski wręczył Joannie Tekieli zaświadczenie o wyborze na radnego.  

 
Przewodniczący Rady A. Kubat zapowiedział przystąpienie do złożenia ślubowania przez 

nowo wybraną radną.   

 

Radna Joanna Tekiela złożyła ślubowanie o treści: 

„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i 

innych praw Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg”.   

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził objęcie mandatu przez radną Joannę Tekielę i 

złożył gratulacje. 

   

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian. Wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek obrad  

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 24 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

przyjęła porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia porządku obrad. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Tekiela 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XXIV Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Złożenie ślubowania przez radną Joannę Tekiela. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

6. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

7. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu częstochowskiego 

w 2020 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 23 lutego 2021 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Lelowie. 

13. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

14. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

15. Zamknięcie obrad XXIV Sesji. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXIII/21 z sesji w dniu  

25 marca 2021 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 24 głosami „za” , przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

przyjęła protokół nr XXIII/21. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Tekiela 

 

Ad. 6 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 
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1. Henryk Kasiura 

2. Robert Knysak 

3. Joanna Tekiela  

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych jednomyślnie: 25 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Ad. 7  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny tj. od dnia 25 marca 2021 roku omawiając zagadnienia omawiane na 

posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały. Sprawozdanie obejmuje informację o 

zadaniach realizowanych przez poszczególne wydziały Starostwa i inne jednostki 

organizacyjne powiatu, ze szczególnym uwzględnieniem zadań Wydziału ZO oraz PZD. 

Szerzej odniósł się do kwestii: 

 organizacji powiatowego transportu zbiorowego, do którego chęć przystąpienia 

wyraziło 10 gmin. Oprócz kwestii finansowych i organizacyjnych kluczową rolę 

odgrywa trwająca pandemia, również mająca wpływ na funkcjonowanie transportu; 

 przygotowań do prowadzenia masowych szczepień ludności. Na ten moment w 

najbliższym czasie uruchomione zostaną dwa punkty: w Rzerzęczycach w gminie 

Kłomnice oraz w Koniecpolu. Pierwszą dawkę szczepionki otrzymało ponad 20 000 

mieszkańców powiatu, drugą – 4900. 

 powstawania dzikich wysypisk, szczególnie niebezpiecznych przy ujęciach wody;  

 środków z Funduszy Dróg Samorządowych, których powiat nie otrzymał zbyt wiele, 

ale jest szansa na środki popowodziowe w lipcu br.  

 sytuacji epidemiologicznej w jednostkach pomocy społecznej, która jest stabilna. 

Większość mieszkańców i personelu dps-ów została zaszczepiona.  

 dyspozycji wolnych środków; 
 akcji zima, na którą w bieżącym sezonie  wydano o 1 mln zł więcej, gdy tymczasem 

dochodów odnotowano mniej o 1 mln zł. Powiat ma zakupić pług odśnieżający oraz od 

powiatu bodeńskiego 3 mercedesy przystosowane do pracy zimą, a 1 otrzymać gratis. 

Starosta zapewnił, że podstawowe remonty drogowe będą realizowane, na inne 

czekają.  

 przygotowywania wniosków do RPO, głównie na zadania drogowe. Intensyfikują się 

działania w tym zakresie.  

Starosta poinformował, że czeka nas sesja w trybie stacjonarnym w rygorze sanitarnym, gdyż 

będą przeprowadzane wybory nowego wiceprzewodniczącego oraz zmiany składów komisji.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska zwróciła uwagę, że starosta nie wymienił  w 

bieżących planach przebudowy skrzyżowania, o które kilkakrotnie występowała. Chciała też 

wiedzieć, czy w planach remontowych jest uwzględniony odcinek Skrzydlów – Mokrzesz 

przez Krasice. Poprosiła o wykonacie nakładki przy ul. Wolności we Mstowie.  
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Starosta K. Smela powiedział, że gmina Mstów nie wygląda źle, jeśli chodzi o pozyskane 

środki i zapewne dobrze je wykorzysta. Szczegółowe zadania zostaną ustalone, jak PZD 

wejdzie w posiadanie środków i jak określi kierunki remontów. Wójt gminy Mstów zgłosił  

pewne postulaty, ale obawiamy się, czy powiat jest w stanie do nich dołożyć. Prosi zatem 

panią radną o kontakt po sesji.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 8 

Powiatowy Lekarz Weterynarii Andrzej Sosnowski przedstawił sprawozdanie z 

realizacji zadań Inspekcji w roku 2020 roku, w tym strukturę i dane statystyczne. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Zakres działalności Inspekcji 

obejmuje zwalczanie chorób zakaźnych, ochronę zdrowia zwierząt, nadzór nad 

bezpieczeństwem produktów pochodzenia zwierzęcego oraz nad produkcją i obrotem 

paszami, a także ubocznymi produktami pochodzenia zwierzęcego na zasadzie monitoringu i 

kontroli. Działalność nadzorcza obejmuje także transporty żywności, gospodarstwa trzody 

chlewnej oraz żywność. Podczas badań kontrolnych nie stwierdzono chorób zakaźnych u 

zwierząt  podlegających zwalczaniu z urzędu. W związku z występowaniem na terenie kraju  

afrykańskiego pomoru świń  Inspekcja podjęła czynności  mające na celu przeciwdziałanie  

przedostaniu się choroby na teren powiatu (kampania informacyjna i szkolenia). W związku z 

występowaniem na terenie UE zjadliwej grypy ptaków podjęto kampanię informacyjno-

szkoleniową  mającą na celu  wczesne wykrycie choroby i eliminację. W produkowanych 

paszach nie stwierdzono przekroczeń norm jakościowych i ilościowych. Dużym problemem 

dla działalności Inspekcji jest brak własnej siedziby, gdyż generuje to koszty, a lokalizacja 

utrudnia dostęp osobom niepełnosprawnym i nie zapewnia warunków bezpieczeństwa 

epizootycznego powiatu oraz bezpieczeństwa pracowników. Inspekcja weterynaryjna 

wykonując zadania w 2020 roku  zapewniła  pełną ochronę zdrowia publicznego oraz ochronę 

zdrowia zwierząt.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii za 

działania wykonywane na rzecz bezpieczeństwa weterynaryjnego, dzięki którym czujemy się 

bezpieczni.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2021 – 2028  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 23 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXIV/185/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2021 – 2028 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Janowski, Adam Markowski 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 23 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę Nr XXIV/186/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

częstochowskiego na 2021 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Janowski, Adam Markowski 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie petycji z dnia 

23 lutego 2021 roku wraz z treścią petycji został radnym udostępniony w systemie  eSesja. 

Petycja podlega przekazaniu wg właściwości zgodnie ze stanowiskiem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji stanowiącym załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Przewodniczący 

zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXIV/187/2021 w sprawie petycji z dnia 23 lutego 2021 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 23 lutego 2021 roku 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Lelowie wraz z treścią skargi  

został radnym udostępniony w systemie eSesja. Skargę uznaje się za niezasadną zgodnie ze 

stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowiącym załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 20 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła uchwałę Nr XXIV/188/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Lelowie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 

Lelowie 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Jan Miarzyński, Adam 

Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Janowski, Katarzyna Kapica, Elżbieta Łągiewka, Adam Markowski, Edyta Wierzbińska 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 25 marca 2021 roku informując, że poszczególne dokumenty 

pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Powiatu A. Kubat przypomniał o terminie składania oświadczeń 

majątkowych za 2020 rok do dnia 30 kwietnia (przyszły piątek). Przypomniał, że niegdyś 

postulował do komisji sejmowej, aby oświadczenia majątkowe były udostępniane na wniosek 

po zalogowaniu, niestety bez odzewu.  

 

Radna E. Łągiewka w imieniu mieszkańców Skrzydlowa, pani dyrektor szkoły 

podstawowej, pani sołtys podziękowała za poprawienie bezpieczeństwa na skrzyżowaniu w 

Skrzydlowie, a także za zapewnienie 75000 zł na wykonanie tego zadania i zaplanowane 

światła.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat powiedział, że wszyscy cieszą się, iż inwestycja w 

Skrzydlowie została zrealizowana. Ma nadzieję, że tym tropem pójdziemy i wszyscy radni  
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będą zadowoleni z realizacji swoich postulatów. Dzięki działaniom Zarządu oraz  

Powiatowego Zarządu Dróg poprawia się bezpieczeństwo na drogach. Dziękujemy bardzo. 

 

Radna J. Tekiela powiedziała, że obejmuje mandat w trudnych okolicznościach  i trochę ze 

smutkiem, ponieważ poprzedni radny był jej kolegą. Ma nadzieję godnie go reprezentować w 

Radzie. Liczy na pomoc radnych i współpracę. Jednocześnie trochę jest rozczarowana, że nie 

ma pieniędzy, jak twierdzi starosta, bo jako radna z Hutek liczyła na jakieś środki.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu A. Kubat zapewnił, że my tutaj staramy się te środki 

znaleźć i jeżeli radna zgłosi jakieś postulaty na pewno będą rozpatrzone. Są po prostu 

priorytety i zadania do wykonania wcześniej zaplanowane.  

 

Starosta K. Smela oznajmił, że w swoim wystąpieniu nie omawiał szczegółów, ale zapewnia 

radną, że gm. Konopska w tych planach się znajduje.  

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 11:16 zamknął 

obrady XXIV Sesji Rady Powiatu.  

 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio oraz 

transkrypcją stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 

 

 

 

 

 


